
Referat 

 

— 
Børne- og Uddannelsesforvaltningen  

Sjølund-Hejls Skole  

Skamlingvejen 163 

6093 Sjølund 

kolding.dk 

 

 
Anders Henriksen 

79 79 78 07 
21 64 60 34 

anhe@kolding.dk 

Emne: Referat fra møde i skolebestyrelsen ved Sjølund-Hejls 
Skole 
1. november 2021 

— 

Møde dato 

4. november 2021 

Mødested 

Personalerum 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.15 - 19.15 

Møde nr. 

 

Deltagere 

Medarbejderrepræsentanter: Kirsten Ellerbek og Linda Nielsen 

Forældrevalgte: Anne Vittrup, Ivan Mosegaard, Lone Leth-Nydahl, Maria Andresen, Malene Bendix 

Jørgensen, Thomas Schmolke og Lone la Cour Kryger 

Ledelse: Henrik Stougaard og Anders Henriksen 

Elevrådsrepræsentanter: Matil (5.B) og Astrid (6. kl.) 

Bemærkninger 

Ordstyrer: Lone Leth-Nydahl 

Afbud: Ivan Mosegaard, Linda Nielsen. 

 

Dagsorden 

01.01 Godkendelse af dagsorden - kl. 17.15-17.17  

Dagsorden godkendt. SFO tema rykkes ned i dagsordenen så elevrådsrepræsentant kan komme 

hjem tidligere. 

01.02 Godkendelse af referat fra seneste møde – kl. 17.17-17.20 

Referat er rettet til og godkendt. 

01.03 Orientering – kl. 17.20-17.30 

01.03.1 Formanden + øvrige forældre 

Dagsorden er udarbejdet af Maria, Lone La Cour og Anne Vittrup der har mødtes virtuelt. 

Der er brugernævnsmøde i mandag den 29. november. Ved udvidet brugernævnsmøde deltager 

Maria Andresen ligeså. 

 

01.03.2 Ledelsen (januar – høring omkring den kommunale kvalitetsrapport) 

Linda er sygemeldt i SFO, Louise er vikar for Linda i SFO. 

Brian har holdt barsel i 14 dage samt afviklet 1 uges ferie. 

Vi har haft cirkusforestilling i efterårsferien i samarbejde med KSU. Der har deltag ca. 30 børn og 

der kom børn fra både fra Ødis og Vonsild. Vi har 1. års studerende der kommer i næste uge og 

laver aktionslæringsprojekt.  

 

Infomøde for forældre til 0. klasse i næste uge, og der er 22 skolestartere i distriktet. 

https://www.kolding.dk/


 

 

 

— 

Side 2 

De nationale test er ændret til kun at omhandle dansk og matematik samt at de skal være 

lineære. 

Den kommunale kvalitetsrapport kommer til høring i januar 2022.  

 

01.03.3 Personale 

6. klasse har haft travlt med Edison projekt. Lærerne har været meget engagerede i projektet og 

har gjort et godt stykke arbejde. Elever fra andre klasser har set og overhørt 6. klasses 

fremlæggelser, og eleverne har fået konstruktiv kritik på deres projekter fra andre elever på 

skolen. 

 

Der bliver arbejdet godt rundt omkring på personalet, der en god atmosfære og de nye dygtige 

personaler er faldet godt til. 

 

01.03.4 Elevrådet (velkommen til de to elevrådsformænd ) 

Ikke nogen kommentarer. 

 

01.04 Budgetopfølgning samt kommunalt budget (orientering) – kl. 17.30-17.40 

Skolen har genereret et mindre overskud og driften er således i balance. 

 

01.05 Kommunikationsstrategi (se bilag, herunder brug af Facebook) – kl. 17.40-17.50 

01.05.1 Opfølgning fra sidste møde 

Skolebestyrelsen afventer de kommunale retningslinjer fra et skoleledermøde.  

01.06 TEMA-drøftelse af SFO – kl. 17.50-18.35 

01.06.1 Oplæg fra Henrik til drøftelse 

 

 

01.07 Drøftelse af kommende faggennemgang – kl. 18.35-18.50 

01.08 Hvad er en faggennemgang, og hvad ønsker vi med punktet, og hvilke fag kunne være 

interessante? 

 

Faggennemgangen tages ud af Skolebestyrelsens årshjul, og kan inddrages i mere relevante 

formål. 

 

01.09 Vikardækning – strategi og prioriteringer – kl. 18.50-19.05 

01.09.1 Kort indlæg ved Anders og Henrik 

Skolebestyrelsen blev orienteret omkring de prioriteringer som ledelsen foretager i forbindelse 

med vikardækning både af kortvarig såvel som langvarig sygefravær. 

 

01.10 Punkter til kommende møder – kl. 19.05-19.10 

01.10.1 December: Skole/hjemsamarbejde. 

 

01.10.2 Gennemgang og revidering af principper 

 

01.10.3 Kommunikations strategi, herunder brug af Facebook (januar). 



 

 

 

— 

Side 3 

01.11 Evt. – kl. 19.10-19.15 

Næste møde er i december hvor vi afvikler mødet først og derefter spiser en lille julefrokost sammen. 

Husk at give besked i god tid i forvejen om i deltager i forhold til bestilling af mad. 

 

TASK-LISTEN fra sidste møde (revideres ved mødets afslutning): 

Oversigt over TEMAER: 

1. SFO-tema 

Henrik, Linda og Thomas 

2. Skole-hjem samarbejde, herunder overskoling til Christiansfeld Skole:  

Anne, Thomas og Maria. 

3. En god skole for alle 

Lone La Cour, Thomas, Lone Leth-Nydahl 

4. Kommunens erhvervs- og vækststrategi:  

Thomas, Ivan og Anders. 

 

 

 


